

NU REWARDS 聯乘推廣優惠計劃
Lost Stars Company Limited x Nu Skin

Promotion Period 優惠有效期: 01/03/2020 – 31/12/2020

Reservation 預約:

Tel 電話: 2337 6728

Address: G/F, Shop 506, 11 Li Tak Street, Square Mile, Kowloon
地址: 大角咀利得街 11 號利奧坊一期地下 506 號舖

Opening Hour 開放時間: Tue, Sat, Sun 星期二、六、日 / 12:00 – 23:00

Wed to Fri 星期三至五 / 18:00 – 23:00

Close on Monday 星期一休息

1. Nu Skin Brand Affiliates or Members (“Participants”) shall enjoy 10% discounted when dining at Lost Stars Livehouse Bar & Eatery at G/F, Shop 506, 11 Li Tak Street, Square Mile, Kowloon with their NU REWARDS e-card.
Nu Skin 品牌專員或會員（「參加者」）憑 NU REWARDS 電子會員證於 Lost Stars Company Limited 作旗下，位於大角咀利得街 11 號利奧坊一期地下 506 號舖的 Lost Stars Livehouse Bar & Eatery 的任何惠顧均可享有全單 9 折優惠。
2. Participants have to install Lost Stars App, register as Lost Stars member and show their NU REWARDS e-card at first visit to enjoy the offer. Participants only need to show Lost Stars App in future visits.
參加者必須安裝 Lost Stars 的應用程式並登記成為 Lost Stars 會員，於首次惠顧結帳時出示 NU REWARDS 電子會員證以享用優惠。參加者於其後惠顧結帳時只需出示 Lost Stars 會員登記證明以享用優惠。
3. Each person can only enjoy the offer once for each dining session.
每人每個用餐時段只可使用一次優惠。
4. Prices are subject to 10% service charge and based on original price.
加一服務費以正價計算。
5. Special offers are not transferable and cannot be redeemed or exchange for cash and also cannot be used in conjunction with other promotional offers.
此優惠不可與其他優惠同時使用，亦不得轉讓及兌換現金。

6. This offer is not applicable on holiday, holiday eve, special festivals (Valentine's day, Christmas Eve and New Year Eve etc) and other specific dates, for details please contact Lost Stars Company Limited.

此優惠不適用用於節日及前夕、特別節日（情人節、平安夜及除夕等）及其他指定日子，詳情須向 Lost Stars Company Limited 查詢。

7. Nu Skin Enterprises Hong Kong, LLC ("Nu Skin") and Lost Stars Company Limited have the absolute right to amend these Terms and Conditions in their sole discretion, and to suspend the special offers at any time without giving prior notice to the Participants. Nu Skin and Lost Stars Company Limited reserve the right of final discretion of interpretation and final decision of these Terms and Conditions.

美國如新企業香港分公司("如新")和Lost Stars Company Limited絕對有權自行決定修改這些條款及條件, 及隨時終止本推廣而無需事先通知參加者, 如新和Lost Stars Company Limited對這些條款及條件的保留最終解釋權和最終決定權。

8. In case of any discrepancy between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

本條款及條件之中英文版本如有差異, 概以英文版本為準。